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ZAPISNIK 
  

s 9. sjednice Upravnog i Nadzornog odbora Hrvatskog meteorološkog društva 

održanog 29. ožujka 2022. u 17:00 sati, virtualno putem Zoom aplikacije. 

 

 

  

Prisutni: Vesna Đuričić, Nikola Vikić-Topić, Jadran Jurković, Mladen Rupčić, Petra Sviličić, Antun 

Marki, Ivan Ljuština 

 

Ispričani: Ivan Güttler (poslao glasove e-poštom), Ksenija Cindrić Kalin 

 

Dnevni red: 

1. Prihvaćanje zapisnika s 8. sjednice UO-a i NO-a 

2. Prihvaćanje novih članova u HMD 

3. Prihvaćanje prijave za GU HMČ 

4. Izvještaj s obilježavanja Svjetskog meteorološkog dana 2022. 

5. Izvještaj o napretku projekta KvarnerExtrem 

6. Organizacija Skupštine u svibnju 2022. 

7. Razno 

 

Ad 1. Prihvaćanje zapisnika s 8. sjednice UO-a i NO-a 

Predsjednica V. Đuričić pita ima li dopuna ili ispravaka u zapisniku s osme sjednice UO-a i NO-a 

HMD-a koja je održana 23. veljače 2022. Nije bilo dopuna te je zapisnik prihvaćen jednoglasno od svih 

prisutnih. 

 

Ad 2. Prihvaćanje novih članova u HMD  

Tajnik N. Vikić-Topić čita prijave i kratke životopise novoprijavljenih članova, to su: Margareta Popović, 

Filip Suk, Sara Anđela Perić, Jasmina Dobranić, Juraj Tašler, Ivan Toman, Ljilja Ivušić, Lucija 

Blašković, Karla Mlađen, Karla Jambrošić. 

Svi prijavljeni su prihvaćeni jednoglasno osim Ivana Tomana koji je prihvaćen s 5 glasova za i jednim 

suzdržanim. 
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Ad. 3. Prihvaćanje prijave za GU HMČ 

Predsjednica Đuričić čita prijavu i kratak životopis prijavljene kandidatkinje Tanje Likso za glavnu 

urednicu HMČ-a. N. Vikić-Topić ističe da mu se sviđa urednički odbor prijavljene kandidatkinje te 

smatra da je sačinjen od kvalitetnih pojedinaca.  

Povlači se pitanje može li A. Marki koji je član Nadzornog odbora ujedno biti član Uredničkog odbora 

HMČ-a kako ga je predložila T. Likso. Prisutni se slažu da može, no da bi u novi Statut trebalo dodati 

da Glavni urednik HMČ-a ne može biti osoba koja je član drugih tijela Društva.  

Tanja Likso je prihvaćena jednoglasno za novu glavnu urednicu HMČ-a. 

 

Ad 4. Izvještaj s obilježavanja Svjetskog meteorološkog dana 2022. 

Predsjednica Đuričić iznosi da je proslava Svjetskog meteorološkog dana (SMD) održana 25. 3. 2022. 

prošla jako dobro te da su dodijeljena priznanja HMD-a u pet kategorija. Nadalje, obavještava da je 

23. 3. 2022. zajedno s glavnom ravnateljicom DHMZ-a Brankom Ivančan-Picek gostovala u „Dobro 

jutro, Hrvatska“ na HRT-u. Izvještaj s proslave zajedno s popisom dobitnika priznanja i poveznicom na 

gostovanje predsjednice Đuričić u „Dobro jutro, Hrvatska“ bit će objavljeni na internetskim stranicama 

Društva.  

 

Ad. 5. Izvještaj o napretku projekta KvarnerExtrem  

Voditeljica projekta KvarnerExtrem V. Đuričić 18. 3. 2022. predala je prvi ZNS, no Hrvatska zaklada za 

razvoj civilnog društva (PT2) je tražila nadopunu čime će se voditeljica baviti idućih dana. 

V. Đuričić obavještava da su Damjan Jelić i članovi ASAP-a te Eko Kvarner-a obišli sve predviđene 

lokacije na Kvarneru te obavili instalaciju svih 7 tučomjera. U tijeku je izrada mobilne aplikacije. Slijedi 

predstavljenje projekta medijima koje će se vjerojatno održati 30. travnja 2022. Do tad bi trebala biti 

gotova mobilna aplikacija i internetska stranica projekta koja će biti podstranica na HMD-ovim 

internetskim stranicama. Time će se baviti N. Vikić-Topić i M. Rupčić. 

V. Đuričić ističe da letak projekta treba urediti čime će se baviti P. Sviličić uz pomoć V. Đuričić. 

Nadalje, predsjednica je stavila na glasanje Odluku o ovlaštenju osobe za popunjavanje Zahtjeva za 

nadoknadom sredstava i Odluku o imenovanju osobe za čuvanje projektne dokumentacije. Za obje 

osobe je predložena voditeljica projekta V. Đuričić. Obje su odluke prihvaćene s pet glasova za i 

jednim suzdržanim. 

 

Ad 6. Organizacija Skupštine u svibnju 2022. 
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Svi prisutni se slažu da proljetna Skupština bude hibridna, tj. da se održi uživo uz mogućnost online 

sudjelovanja za one koji ne mogu prisustvovati, i to 10. svibnja 2022. u 16:30 na Geofizičkom odsjeku 

PMF-a. Predsjednica Đuričić moli članove UO-a i NO-a da pogledaju prijedlog izmjene Statuta kojeg 

su ranije pripremile kolegice Kornelija Špoler Čanić i Ksenija Cindrić Kalin. 

 

Ad 7. Razno 

Predsjednica V. Đuričić čita e-mail koji je poslao I. Güttler o stanju s organizacijom MI8. U tijeku je 

organizacija smještaja, prijevoza i domjenka. Radna verzija programa je poslana članovima UO-a i 

NO-a HMD-a te OO MI8. Financije su pod kontrolom. N. Vikić-Topić ističe da mu se program 

predavanja čini vrlo zanimljivim. 

V. Đuričić moli A. Markija da pita kolege na Fizičkom odsjeku PMF-a možemo li posuditi panele za 

postere za MI8 što on prihvaća. 

N. Vikić-Topić podsjeća UO i NO da i dalje imamo problem s neplaćanjem članarina. Mnogo je 

članova koji ne plaćaju redovito članarinu te je dug velik. Zaključak je da treba poslati nekoliko 

opomena putem elektroničke pošte, a nakon toga bi tajnik trebao telefonski kontaktirati članove i pitati 

ih žele li još biti članovi Društva. Tajnik N. Vikić-Topić prihvaća taj prijedlog. Nadalje, N. Vikić-Topić 

iznosi prijedlog člana Društva Ivana Smiljanića za zamrzavanje plaćanja članarine članovima koji odu 

živjeti u inozemstvo na dulje razdoblje. Prisutni se slažu no ističe se da navedeni prijedlog treba urediti 

Statutom te da član treba pravodobno obavijestiti UO HMD-a s molbom za zamrzavanje članarine. O 

navedenome problemu nastavit će se rasprava na sljedećoj sjednici UO-a. 

A. Marki obavještava UO i NO da su studenti koji su se u posljednje vrijeme učlanili u HMD aktivni te 

da su već imali sastanak na kojem su raspravljali o svojoj ulozi u HMD-u i popularizaciji struke.  

J. Jurković podsjeća da je Hrvatska domaćin EMS-a 2025. godine pri čemu je Renata Sokol Jurković 

kontakt osoba. V. Đuričić je također uključena u kontakte s EMS-om čiji članovi će u proljeće sljedeće 

godine doći u Hrvatsku pogledati predloženu lokaciju održavanja konferencije u Splitu. Tražili su od 

nas da predložimo i neku lokaciju u Zagrebu. O tome će se još raspravljati u idućim mjesecima.   

Sastanak je završio u 18:45. 

 

Zapisničar:  Nikola Vikić-Topić            


